
 

 

Styrelsemö te Stä mningsgä rdens IK 
2023:2 
Tid: 13 februari 2023 kl. 18:30 – 20:00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall 
 
Närvarande: Johan Lindström, Anneli Stefansson, Nina Vikner, Andreas Karlsson och 
Björn Kärnebro. 
 
Kvällen inleds med att Kajsa Östlund från RF-SISU berättar om deras verksamhet och 
hur de på olika sätt kan stötta Stämningsgårdens IK. 
Anläggningsstöd skulle ev. kunna beviljas för dränering av Ängsvalla. Kajsa råder oss att 
kontakta daniel.sandstrom@rfsisu.se. Johan kontaktar Daniel. 
Det finns möjlighet att testa tjänsten Plandisc som är en form av årshjulsplanering. 
Johan tittar på det.  
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 

2. Val av mötessekreterare 
Anneli Stefansson väljs till sekreterare för protokollet. 
 

3. Val av justerare 
Andreas Karlsson väljs till justerare av protokollet. 
 

4. Närvarande 
Mötessekreteraren noterar närvaro. 
 

5. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 

6. Föregående mötesprotokoll 
Kortfattad genomgång av förra mötet. Protokollet godkänns och läggs till 
handlingarna. 
 

7. Mötesfrågor 
 

1) Ekonomi – Handlingarna till Nordea är fysiskt underskrivna och inscannade. 
De finns nu sparade på  SIKs Drive. De är även uppladdade och godkända av 
Nordea. Sista steget är att firmatecknarna behöver ringa Nordea. Frågan om 
ev. attesteringskrav för transaktioner tas upp. Det finns möjlighet att lägga in 
en beloppsgräns där överstigande transaktioner måste attesteras av en annan 
person i styrelsen. 

2) Material – Avtalet med Intersport löper ut årsskiftet 2023/2024. Intersport 
har hört av sig för att boka tid för möte om ev. förlängning av avtalet. Andreas 
och Björn tar mötet med Intersport. 

3) VFF/SISU – (se ovan) 
4) Årshjulet – Johan kommer att testa tjänsten Plandisc, som Kajsa på RF-SISU 

tipsat om. 
5) Diplomerad Förening - för närvarande inget aktuellt. 
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6) Belastningsregistret – När vårsäsongen drar igång tar vi åter upp frågan och 
påminner de tränare vars utdrag från belastningsregistret vi fortfarande inte 
sett från föregående säsong. Målet är att alla aktiva tränare ska visa upp 
utdrag från belastningsregistret vartannat år. 

7) Skötsel av Ängsvalla – för närvarande inget aktuellt 
8) Interbook – för närvarande inget aktuellt 

 
8. Övriga frågor 

a.  Årsmötet. Johan har kontaktat Fredrik Degerman och Frank Larsgård för 
en genomgång om vad som behöver ses över inför årsmötet, inklusive 
valberedningen.  
Samtliga närvarande på detta möte planerar att närvara vid årsmötet. 
Andreas kollar möjligheten att boka lokal på Balder. 
Planen är att hålla årsmöte vecka 11 (13-16/3).  

b. Ett mixlag behöver delas upp i två separata lag på laget.se. Johan ber Olle 
göra det. 

 
9. Nästa möte  

27 februari 2023 kl. 18.30 - 20.00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall. 
 

10.  Mötets avslutande 
Ordföranden förklarar mötet avslutat. 
 
 
 

Protokollförare   Justeras 
 
 
 
 
Anneli Stefansson   Andreas Kalsson    


